
Årsmøte SI Alpint 25.April 2023 
Til stede: 13 
Sted: Si hytta Melsheia  
Referent: Idar Gilje  
 
• Sak 1 Gjennomgang agenda -Thorbjørn  

 Godkjent.  

• Sak 2 Gjennomgang /oppsummering av sesongen.  

Årsmelding ble gjennomgått i grove trekk. Årsmelding ligger ute på Spond. Det er 
vert å merke seg at vi i løpet av vintersesongen har klart å få flere av de yngre 
utøverne til å bli med på renn og samlinger ut over lokal bakke. Vi har i år hatt 
rekordoppslutning på flere av samlingene. Dette blir lagt merke til av skikretsen og vi 
er pr i dag den klubben i kretsen med den bredeste deltagelsen. 

• Sak 3 Gjennomgang av årsregnskap 2022 

Driftsresultatet for 2022: 

- 6 960,- 

Økt støtte til sesongkort og på det generelle, flere deltagere på renn og 

samlinger. 

Hovedinntektene kom fra dugnadsarbeid: TS dagen. 

Tre parkeringsdugnader og Sirdalsløpet, totalt: 184 581,- 

MVA-kompensasjon og LAM-midler på totalt 83 993,- 

Største utgifter er støtte til sesongkortene og støtte til renn og 

samlinger: totalt ca. 205 000,- 

 

• Sak 4 Plan for kommende sesong  

Myrkdalsfart i begynnelsen av mai. 

Samlinger på Fonna frem til sommerferien ligger i Spond. Påmelding 

innen 29. april. 

Høstsamlinger ligger i Spond frem til og med desember. 

Hintertux uke 4, Spond er oppdatert med invitasjon og informasjon 

om opplegg og priser. 
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Ønskes det å reise på renn utenfor kretsregi, da kan klubben sjekke muligheten for å 
lage ett opplegg rundt dette. Det må evt. meldes inn før utgangen av august slik at 
det kan planlegges sammen med terminlisten som settes i uke 41. 

 

• Sak 5 Valg av stryre:  

Styre i Sandnes IL alpint 2023 

Leder: Henriette Gilje, 1år 

Oppmann: Torbjørn Erland, 2 år 

Sportslig ansvarlig: Tryggve Tobias Korneliussen, 2 år 

Kasserer: Spas Spasov, 1 år 

Sekretær: Inesa Kellere, 1 år 

 

• Valg komite: 

Hege Søraunet 

Gry Raugstad 

 

• Ansvarlig komite for TS dagen og Sirdalsløpet: 

Jøren Ola Ousdal 

Ingjerd Hestnes 

Alexandra Aristova 

Årsmøte var enig  med valgkomiteen at det var en god ide at personellet for å 
planlegge TS dagen og Sirdalsløpet er det samme. 

Slik valgkomiteen ser det, vil ikke belastningen være veldig krevende å inkludere 

Sirdalsløpet inn i «TS komiteen». Det viktigste er at en har kontroll i forkant 

av Sirdalsløpet.  

• Hytteansvarlig og utstyransvarlig i Ålsheia. 

Valgkomiteen hadde ikke  kommet med innstillinger til de oppgavene. 

 

Sak 6 Utøverstøtte 2023/24 

Årsmøte bestemte å holde satsene på samme nivå som i 2022.Årsmøte vedtok også 
å gi stipend på kr 10.000 til utøvere i klubben som går på skigymnas.  
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• Evt 1 
- Klubbklær 
Forslag fra Kjell K f eks fra HUSKI 

Klubben gjør klar bestilling alle bestiller sjøl innfor en  tidsfrist. 

Årsmøte gav styre fullmakt til å beslutte det i første styremøte. 

 

• Evt 2  
-Oppjustering av SI Hytte  
Hytteansvarlige ba årsmøte om godkjennelse for utgifter på ca. kr 40.000 for å 
gjøre «enkle» forbedringer innvendig i SI hytta. Årsmøte godkjente dette.  

 

• Evt 3 
- Dugnader- parkering.  

 Det ble stilt spørsmål om SI Alpint ønsket å fortsette med parkerings dugnader. Årsmøte sa 
at det må vi fortsette med. 

Om ikke folk melder seg på blir det satt opp dugnadslister.  

Om det ikke passer, skal en sjøl sørge for erstatter! 

 

• Evt 4  
-Barmarkstrening  

Dårlig oppmøte.  

Tryggve Tobias  ønsker å ha barmarkstrening sammen med Jæren.  

Dette kan foregå på Bryne og i Melsheia.  

Tryggve Tobias sjekker treningstider i Melsheia. Dette vil bli oppdatert i Spond.  

 

• Evt 5  
-Klubbmesterskap må inn i terminlista!  

• Evt 6  
-Tilgang til fjelltrekket 

Det er ønske om å bruke snøscooter til fjelltrekket.  

Dette må vi prøve på igjen til vinteren, men da må  Ålsheia tråkke trasene der. 

Styre tar opp dette i møte med skitrekket foran ny vintersesong.  
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• Evt 7  
-Rekruttering  

Det ble stilt et åpent spørsmål om hvordan få større rekruttering.  

Trening for alle klasser i vintersesongen bør foregå i Ålsheia, ikke på Nystøl. 

Årsmøte ba styre ta dette med seg videre til møte med de andre klubbene.  

• Evt 8  
-Skicrossløype 

Det kom forslag om at skitrekket/ Ålsheia kan lage til skicross løype. 

Styre tar opp dette med skitrekket/Ålsheia. 

 


